
 

 
• This guide is for reference only.  If you have any concern, please seek 

independent tax advice or visit IRS website. 內容只供參考， 詳情請

查詢獨立稅務顧問或查閱 IRS網站。https://www.irs.gov/forms-

pubs/about-form-w-8ben. 

• Generally clients are subject to a 30% withholding tax on the 

withholdable payments. 

一般情況下客戶須就可預扣付款繳納 30% 的預扣稅。透過本公司

收取的應扣繳稅項收入會於派發時自動扣除 。 

• Please use the latest version of Form W-8BEN and fill out it in English. 

請以全英文填寫最新表格。  

      https://www.irs.gov/pub/irs-pdf/fw8ben.pdf 

• The red framed parts are mandatory. 

紅框部份必須填寫。 

• Line 6a - Please provide your tax identifying number (TIN) issued by 

your jurisdiction of tax residence.  For example, the Foreign TIN of 

Hong Kong and China should be the Identity Card number  

6a欄 - 請填寫您的稅務管轄區所發出的稅務識別號碼。例如香

港﹑中國的稅務識別號碼為身份證號碼。 

OR或 

Line 6b – If TIN is not legally required in your jurisdiction of tax 

residence, please  

6b欄 - 假如您的稅務管轄區法律並無要求稅務識別號碼，請 

• Line 8 & Date - Please date the form using the MM-DD-YYYY format  

8欄與日期 - 請使用“月-日-年”格式填寫部份。 

• Part II Line 9 & 10 – Fill in only if applicable.   

第二部份第 9和 10欄 –僅在適用時填寫。 

• Sign here – Please sign according to specimen signature in CPY 

簽署 – 請按照存錄於京華山一的簽署式樣簽署 

• Print name of signer - Please fill in your name in English block letters  

請以英文正楷填上閣下的全名。 


